

Leonardo Bezzola

Ein knapp gefasster Rückblick auf sechzig Jahre Arbeit.

Ausschnitte aus Reportagen für Künstler, Architekten und Zeitschriften, persönliche Begegnungen, Städtebilder für die Swissair, Zufallsaufnahmen, Familienfotos, Erinnerungen.

*A concise look back at sixty years of work: Excerpts from reportage for artists, architects, and newspapers; personal encounters, cityscapes for Swissair, chance photos, family pictures, memories.*

Leonardo Bezzola (1929) lebt in Bätterkinden/Bern. Lehre als Retuscheur und Zeichner, Besuch der Kunstgewerbeschule Zürich. Selbstständiger Grafiker und Fotograf mit Schwerpunkt Architektur und Künstlerreportagen. Filme, u. a. mit Bernhard Luginbühl.

*Leonardo Bezzola (1929) lives in Bätterkinden/Berne. He did an apprenticeship as retoucher and graphic artist and attended the Kunstgewerbeschule Zürich. He is a self-employed graphic designer and photographer specializing in architecture and artists' reportage. He has made films with Bernhard Luginbühl, among others.*